

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting. Meeting will be held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週五晚間讀經聚會將在會所交通「哥林多前書」第八章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐，七時半開始聚會)

The Friday night's meeting will be held at church. Dinner will be served at 6:45PM and meeting will start at 7:30PM. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、我們將在本月三十一日(主日)舉行福音聚會，將邀請傅梁耐麗姊妹作見證，並請梁家聲弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of October 31, Sunday. Sister Fu will give testimony and Brother Timothy Liang will preach the gospel. Please pray and invite your relatives and friends to come.

五、會後請留下一同享用愛筵，並整理會所。

Please join us for lunch after the meeting.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873
Website: www.casgv.org

二〇〇四年十月十七日
主 日 敬 拜 聚 會

一、**擘餅聚會：** 沈保羅，呂兆慶
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、**信息聚會：**
領詩：呂兆慶 翻譯：梁殷宗宣
信息：錢弘,冷晶 報告：沈保羅

主題：因盼望所存的忍耐

詩歌：272 我們乃是朝聖旅客

帖前 一:3 在 神我們的父面前、不住的記念你們因信心所作的工夫、因愛心所受的勞苦、因盼望我們主耶穌基督所存的忍耐。

經節：民： 9:19， 羅： 11:33-34， 賽： 49:15-16， 傳： 3:1

1. 認識苦難的原因和意義

約 16:33, 我將這些事告訴你們、是要叫你們在我們裡面有平安。
在世上你們有苦難、但你們可以放心、我已經勝了世界
賽 53:4 祂誠然擔當我們的憂患、背負我們的痛苦、我們卻以為祂受責罰、被神擊打苦待了

2. 在苦難中因盼望就必忍耐等候

羅 5:2-4 我們又藉著祂、因信得進入現在所站的這恩典中、並且歡歡喜喜盼望神的榮耀。不但如此、就是在患難中、也是歡歡喜喜的、患難生忍耐、忍耐生老練、老練生盼望。

3. 主耶穌的盼望與忍耐 保羅的盼望與忍耐

來 12:1-3 林後 4:16-18

4. 信望愛三者相輔相成、歸於耶穌基督

西 1:4-5; 2:2 林前 13:4-7

October 17, 2004
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Larry Leu
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Larry Leu Interpreter: Michelle Liang
Message: Joseph Chien, Jing Leng Announcer: Paul Shen

Sermon: THE ENDURANCE INSPIRED BY HOPE

Hymns: 272 Through the Night of Doubt and Sorrow

1Th 1:3 We continually remember before our God and Father your work produced by faith, your labor prompted by love, and your endurance inspired by hope in our Lord Jesus Christ.

Additional Verses: Num: 9:19, Romans: 11:33-34, Isaiah: 49:15-16, Ecc: 3:1

1. To know the reason and significance of suffering

John 16:33 "These things I have spoken to you, that in Me you may have peace. In the world you have tribulation, but take courage; I have overcome the world."

Isaiah 53:4 "Surely our griefs He Himself bore, and our sorrows He carried: Yet we ourselves esteemed Him stricken, smitten of God and afflicted."

2. In suffering, we can wait patiently because of hope

Rom. 5:2-4 "through whom also we have obtained our introduction by faith into this grace in which we stand; and we exult in hope of the glory of God. And not only this, but we also exult in our tribulations, knowing that tribulation brings about perseverance; and perseverance, proven character, and proven character, hope."

3. The patience and hope of Jesus Christ vs the patience and hope of Paul

Heb. 12:1-3, II Cor. 4:16-18

4. Faith, hope and love work together to bring all things to Jesus Christ

Gal. 1:4-5